



美膳會  
Gourmet Club

CAFE DECO GROUP



## American Express Gourmet Club 美國運通美膳會

From January 1 to December 31, 2024, **Basic and Supplementary Cardmember of The Platinum Card® or American Express® Platinum Credit Card** can enjoy 40% savings for 2 to 3 diners, 25% savings for 4-12 diners on à la carte dinner menu after 6pm from Monday to Thursday, or 25% savings for 2-12 diners on à la carte dinner menu after 6pm from Friday to Sunday at the following designated restaurants# of Café Deco Group.

由2024年1月1日至12月31日，**美國運通白金卡或美國運通白金信用卡之基本卡及附屬卡會員**於下列Cafe Deco Group之指定餐廳#，逢星期一至四下午6時後惠顧晚膳自選餐目，2至3人惠顧可享6折優惠或4至12人惠顧可享75折優惠。逢星期五至日下午6時後惠顧晚膳自選餐目，2至12人惠顧可享75折優惠。

### Cafe Deco Pizzeria

	Shop 2133, Level 2, ELEMENTS, 1 Austin Road West, Kln. 九龍柯士甸道西1號圓方2樓2133號鋪	2196 8099
	Shop 218, 2/F, The Wai, 18 Che Kung Miu Road, Tai Wai, N.T. 新界大圍車公廟路18號圓方2樓218號鋪	2104 5288

### Dim Sum Bar

	Shop No. G01A, Ground Floor, Nina Mall 1, 8 Yeung Uk Road, Tsuen Wan 荃灣楊屋道8號如心廣場1期地下G01A號鋪	2633 5099
--	---	-----------

### Duan Chun Zhen x Chatime (Wan Chai outlet only)

	G/F, The Johnston, 78 Johnston Road, Wan Chai 灣仔莊士敦道78號The Johnston地下	3702 5240
--	--	-----------

### Kyoto Katsugyu x TOKYO DOLCI (Tsuen Wan outlet only)

	Shop 217-220, 2/F, Tsuen Wan Plaza, 4-30 Tai Pa Street, Tsuen Wan 荃灣大壩街4-30號荃灣廣場2樓217-220號鋪	3996 8062
--	--	-----------

### ANJU RESTAURANT & BAR

	Shop R004, Civic Square, ELEMENTS, 1 Austin Road West, Kln. 九龍柯士甸道西1號圓方演藝廣場R004號	2196 8733
--	---	-----------

# The list of designated restaurants is subject to change from time to time without prior notice. Outlets of designated restaurants may temporarily be closed or change on business hours. Please check with the designated restaurants for details.

Remarks: Children aged 3 years or above will be counted as 1 person for the purpose of this offer. Please check with participating restaurants for details.

# 指定餐廳將不時有所更改而不會作任何事先通知。指定餐廳可能會暫時關閉或更改營業時間，詳情請向餐廳查詢。

備註：3歲或以上之小童將作1位成人計算。詳情可向參與餐廳查詢。

American Express Gourmet Club offer is only applicable to food ordered from à la carte dinner menu after 6pm. Terms and Conditions apply.  
美國運通美膳會優惠只適用於下午6時後晚膳堂食自選餐目內的食品。須受條款及細則約束。

Blackout dates for designated restaurants and bars of Cafe Deco Group: January 1, February 9-14, March 28-31, April 1, 3-4 & 30, May 1 & 14-15, June 9-10 & 30, July 1, September 17-18 & 30, October 1 & 10-11, December 24-26 & 31, 2024.

Cafe Deco Group旗下之指定餐廳及酒吧不適用於：2024年1月1日、2月9-14日、3月28-31日、4月1日、3-4日及30日、5月1日及14-15日、6月9-10日及30日、7月1日、9月17-18日及30日、10月1日及10-11日、12月24-26日及31日。